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Italy 

 

and 
 

Libyan Arab Republic 

Agreement between the Republic of Italy and the United Kingdom of Libya on eco-
nomic cooperation and settlement of issues arising from Resolution 388(V) of 15 
December 1950  of the General Assembly of the United Nations (with exchanges 
of notes and annexes1). Rome, 2 October 1956 

Entry into force:  7 December 1957 by the exchange of instruments of ratification, in 
accordance with article 19  

Authentic texts:  Arabic and Italian 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Italy, 1 August 2005 
 
 
 

Italie 
 

et 
 

République Arabe Libyenne 

Accord entre la République italienne et le Royaume-Uni de la Libye relatif à la 
coopération économique et à la réglementation des questions dérivées de la 
Résolution 388 (V) du 15 décembre 1950 de l'Assemblée générale des Nations 
Unies (avec échanges de notes et annexes1). Rome, 2 octobre 1956 

Entrée en vigueur :  7 décembre 1957 par échange des instruments de ratification, 
conformément à l'article 19  

Textes authentiques :  arabe et italien 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Italie, 1er août 2005 
 
_______ 
     1 Annexes in this Treaty were submitted only in their Italian authentic text. They are published 
on a CD in an insert at the end of this volume - Les annexes de ce Traité ont été soumises 
seulement dans leur texte authentique italien. Elles sont publiées sur CD dans une pochette à la fin 
du présent volume. 
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